

RÉCOMPENSE REWARD

Jusqu'à /
up to

10 000\$

Pour toute information qui permettrait de retrouver cette personne
For any information on the whereabouts of this person

Au moment de sa disparition

Âge: 14 ans
Taille: 1,73 m
Poids: 75 kg
Yeux: Bruns
Cheveux: Bruns



David Fortin



At the time of his disappearance

Age: 14 yrs old
Height: 5' 7"
Weight: 165 lbs
Eye Color: Brown
Hair Color: Brown



La Sûreté du Québec tente de retracer un jeune homme maintenant âgé de 19 ans. Le mardi 10 février 2009, David FORTIN devait prendre l'autobus vers 07h50 pour se rendre à l'école secondaire Camille-Lavoie à Alma. Il n'a pas été revu depuis.

The Sûreté du Québec is trying to locate a now 19 year old young man. On Tuesday, February 10th, 2009, David FORTIN was taking the bus at 7:50 a.m. to get to Camille-Lavoie high school in Alma. He has not been seen since.

S.V.P. APPELEZ / PLEASE CALL

1-800-659-4264

Cette récompense est offerte par un donateur anonyme et expire le 10 août 2014.
This reward is offered by an anonymous donor and expires on August 10 2014.

Toute information fournie sera analysée et validée par les enquêteurs responsables du dossier (Sûreté du Québec).
All information received will be analysed by the police force in charge of the investigation (Sûreté du Québec).